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Onderwerp vraag: 
 

Invloed COA op AZC Crailo n.a.v. artikel in NRC van 11-05-16 

 

Inleiding: 
Voor D66 blijft voorop staan dat mensen in nood opvang geboden moet worden en dat goede en snelle 
integratie van asielzoekers en draagvlak onder inwoners hierbij van groot belang zijn. Nu er een besluit is 
over de locatie Crailo als AZC zijn veranderingen in de organisatie van het asielzoekerscentrum 
onvermijdbaar (ander meubilair en kamers etc). Echter, de raad van Gooise Meren heeft in haar motie (20 
april 2016) aangegeven dat men graag ziet dat er op Crailo volgens het model “Leger des Heils” gewerkt 
blijft worden. In een recent artikel van het NRC (11/05/2016) wordt ingegaan op de situatie bij Crailo als 
asielzoekers centrum. 
 
 
 
Vragen: 

 
- Hoe is door de Regio geborgd dat de werkwijze, zoals door het Leger der Heils ingezet,  over wordt 

genomen door het COA? 
- De gemeente Laren, de regio en het COA werken achter de schermen aan een convenant, waarin een 

groot aantal zaken geregeld zijn. Burgemeester Elbert Roest van Laren heeft in het eerste 
weekbericht van Laren al aangegeven dat Crailo veel meer gaat zijn dan bad, bed en brood. Een 
aantal medewerkers van het Leger des Heils maakt de overstap naar het COA, en het COA heeft 
aangegeven graag op dezelfde wijze te willen blijven werken.   
 

- Hoe kan de regio druk blijven uitoefenen om ervoor te zorgen dat in ieder geval de integratie (naar 
school gaan, Nederlandse les) en het voorkomen van verveling (zelf koken, etc.) voortgezet wordt? 
Primair is het COA voor deze zaken verantwoordelijk, maar dit wordt gezamenlijk met de regio en 
Laren opgepakt. Snelle integratie staat hoog op de prioriteitenlijst. De buurgemeenten een rol bij het 
bieden van onderwijs aan de leerplichtige leerlingen. Om dit moment hoeft geen druk te worden 
uitgeoefend, alle betrokken partijen hebben op dit gebied dezelfde intenties(s). 

 
- Hoe kan de regio ervoor zorgen dat de vele vrijwilligers actief bij de opvang op Crailo worden 

betrokken ? 
Het COA is onder de indruk van alle mooie initiatieven van vrijwilligers rondom Crailo en wil graag de 
samenwerking met de huidige vrijwilligersnetwerken voortzetten. Met de vrijwilligers is afgesproken 
dat de bestaande activiteiten en initiatieven in deze opstartfase worden voortgezet. Het COA zal op 
zeer korte termijn een vrijwilligerscoördinator aanstellen, die alle activiteiten gaat stroomlijnen. Inzet 
van de coördinator is een goede match te maken tussen vraag en aanbod.    
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